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Protokół  Nr 8/2009 
z posiedzenia Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności 

odbytego w dniu 18 sierpnia 2009r. 
 
Komisja Porz ądku Publicznego i Praworz ądności w składzie:  
Budych Sylwester - Przewodniczący Komisji 
Znamirowska-Szwarc GraŜyna – Wiceprzewodniczący Komisji 
Maciejewski Mieczysław - członek Komisji 
Półtorak Wojciech - członek Komisji 
 
 
Ponadto w zakresie przedstawianych spraw w posiedzeniu udział wzięli: 
Dorota Chłopowiec – Główna księgowa 
Halina Kaczmarek - Kierownik Referatu Mienia Komunalnego i Geodezji 
Hubert Cichy - Kierownik Referatu  Infrastruktury Technicznej  
Barbara Stasik - Kierownik Referatu Oświaty 
Alina Jagaciak - Inspektor d/s gospodarowania gminnym zasobem mieszkaniowym 
Agata Jenczak - Podinspektor d/s współpracy zagranicznej i promocji gminy  
 
Porządek posiedzenia: 

 
1. Ocena sprzedaŜy działek na potrzeby budownictwa indywidualnego i  zbiorowego 
2. Informacja z realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem  Gminy Zbąszynek 
3. Współpraca międzygminna i zagraniczna  (sprawozdanie rzeczowo-finansowe) 
4. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Posiedzenie Komisji trwało od godz. 9.00 do godz. 1 1.15 
 
Ad.1  
Szczegółową informację w temacie sprzedaŜy działek na potrzeby budownictwa 
indywidualnego i zbiorowego przedstawiła Halina Kaczmarek, Kierownik Referatu Mienia 
Komunalnego i Geodezji oraz Hubert Cichy, Kierownik Referatu Rozwoju i Infrastruktury 
Technicznej /informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 
Radny Wojciech Półtorak  przypomniał, Ŝe w tegorocznym budŜecie zaplanowano sprzedaŜ 
w mieszkaniówce na ponad 2 mln zł. Biorąc powyŜsze pod uwagę, radny zapytał czy mając 
na uwadze zastój w sprzedaŜy, czego konsekwencją będą niskie dochody z tego tytułu nie 
moŜna byłoby zmienić formy i zaproponować wieczyste uŜytkowanie? 
Halina Kaczmarek  wyjaśniła, Ŝe przy wieczystym uŜytkowaniu jest mniejsza płatność, a 
potencjalnym nabywcom rzadko taka forma odpowiada. 
Komisja jednogło śnie pozytywnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  zapytała, jak wygląda sytuacja dot. sprzedaŜy 
działek na wsiach? 
W odpowiedzi Kierownik RIT, Hubert Cichy  poinformował, Ŝe gmina nie posiada własnych 
gruntów na terenach wiejskich, są one bowiem w posiadaniu prywatnych właścicieli.  
 
Ad.2  
Informację w temacie realizacji wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem  Gminy Zbąszynek przedstawiła inspektor Alina Jagaciak . Szczegółowa 
informacja w tym temacie stanowi załącznik do protokołu. 
Komisja jednogło śnie pozytywnie przyj ęła przedstawion ą informacj ę. 
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Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  zaproponował, by w Zbąszyneckim 
Kwartalniku zamieścić informację w temacie zmienionych zasad sprzedaŜy lokali 
mieszkalnych. 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych zwrócił się z prośbą o przesłanie do sołtysa 
Dąbrówki Wlkp. informacji dotyczącej zbilansowanych kosztów utrzymania Pałacu w 
Dąbrówce Wlkp. wg stanu na koniec III kwartału.  
 
Ad.3  
 
Informację w temacie współpracy międzygminnej i zagranicznej przedstawiła podinspektor 
Agata Jenczak . Szczegółowa informacja w tym temacie stanowi załącznik do protokołu. 
Radna Gra Ŝyna Znamirowska-Szwarc  uzupełniła przedstawione sprawozdanie informacją 
o corocznym spotkaniu byłych mieszkańców na wspólnej modlitwie podczas mszy św. na 
cmentarzu w Rogozińcu, w bieŜącym roku spotkanie to odbyło się 6 czerwca.  
Komisja przy 3 głosach „za” i 1 głosie wstrzymuj ącym skierowała sprawozdanie pod 
obrady sesji. 
 
Ad.4  
 
Główna ksi ęgowa Dorota Chłopowiec  omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu 
gminy i w budŜecie gminy na 2009 rok (projekt nr 1). 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Główna ksi ęgowa Dorota Chłopowiec  omówiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu długoterminowego w roku 2009 z przeznaczeniem na realizację zadań 
inwestycyjnych i remontowych (projekt nr 2). 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Kierownik Referatu O światy, Barbara Stasik omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany w 
uchwale w sprawie ustalania kryteriów i trybu  przyznawania nagród dla nauczycieli ze 
specjalnego funduszu nagród (projekt nr 3) 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Kierownik RIT Hubert Cichy omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pod wydobywanie 
kopalin – piasków i Ŝwirów na terenie Gminy Zbąszynek obręb wsi Kosieczyn, dz. Nr 683 
(projekt nr 4) 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Kierownik RIT Hubert Cichy omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Zbąszynek w obrębie wsi Kosieczyn (projekt nr 5) 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Kierownik RIT Hubert Cichy omówił projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii 
dróg gminnych  (projekt nr 6) 
Komisja zaopiniowała jednogło śnie pozytywnie projekt powy Ŝszej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
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W sprawach bie Ŝących:  
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  zapytał, na jakim jest etapie sprawa dot. 
uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej na terenie gminy? 
W odpowiedzi Kierownik RIT  poinformował, Ŝe zostały w tym zakresie ogłoszone 4 
przetargi, 2 przetargi na projekty wykonawcze i 2 przetargi na nadzory. 3 przetargi zostały 
juŜ rozstrzygnięte, jeden przetarg na projekt wsparcia jest jeszcze na etapie rozstrzygnięcia, 
wpłynęło bowiem 18 ofert, które trzeba przeanalizować. Prace zostaną zapoczątkowane w 
Kręcku,  jesienią br. 
Ponadto Kierownik RIT poinformował, Ŝe w ubiegłym tygodniu ogłoszono przetarg na 
budowę ścieŜki rowerowej w Rogozińcu. 
 
Radny Wojciech Półtorak  zapytał, dlaczego tak długo trwa remont drogi Dąbrówka Wlkp. – 
Zbąszynek? 
W odpowiedzi Kierownik RIT poinformował, Ŝe w umowie z Powiatem, który przeprowadza 
remont tej drogi przyjęto długi okres realizacji zadania i termin jego zakończenia upływa 
dopiero z końcem września. 
 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych zgłosił wniosek , by us tawi ć lustro na 
skrzy Ŝowaniu  ul. Trzcielskiej z ul. Główn ą w Dąbrówce Wlkp., poniewa Ŝ wyje ŜdŜając z 
ulicy Trzcielskiej i kieruj ąc si ę w prawo w kierunku Rogozi ńca jest bardzo ograniczona 
widoczno ść. 
 
 
Ponadto członkowie Komisji otrzymali informację w temacie przygotowania placówek 
oświatowych do roku szkolnego 2009/2010, stanowiącej przedmiot obrad sierpniowej sesji. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności    
  
 
Sylwester Budych 
 
 
Protokół  otrzymują: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 


